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29 november 2022 

 
Locatie Sam Sam 
 
19:30 – 21:30 MR vergadering  
 
 

   

1 Opening & mededelingen • Bezoek Raad van Toezicht komende vrijdag 2 

december, wie zou er van de OMR in gesprek 

kunnen gaan om 11.30 uur? Mendy sluit aan. 

• Er is een: ‘zo doen we dat’ kaart opgesteld 

voor de SamSamvieringen. 

• Er is een ‘zo doen we dat’ kaart opgesteld 

over fietsen met een groep. 

• Nieuw ontruimingsplan volgens de NEN 

• Voorstel datum schoolreisje 3 of 4 april 2023 

• Nieuw veiligheidsbeleid opgesteld voor 

Wonderwijs. 

• Subsidie voor het vergroten van de 

basisvaardigheden: Taal – rekenen – 

burgerschap en digitale geletterdheid. We 

zijn uitgeloot. 

• DOE groep in groep 7 en 8 op initiatief van 

leerlingen uit groep 8. We organiseren een 

vrijdagmiddag met ongeveer 10 workshops. 

• Het continurooster is besproken met het 

team ter oriëntatie, peilend en informerend. 

Wat betekent een continurooster voor mij 

als leerkracht? Hoe sta ik erin? Voor – en 

nadelen zijn besproken. 

• Verslag van Hennie zal ik delen met MR 

• Vitaliteitsscan is door collega’s ingevuld er 

volgt een schoolrapport. 

• Mediawijsheid: Contact gelegd met Chantal 

Jarman. Mendy vraagt zich af hoe het zit met 

wachtwoorden voor MOO. Dit wordt 

opgepakt door Ika.  

• Nieuwe website wordt ontwikkeld. Harm 

vraagt zich af of de agenda op de site al 

dynamisch is.  

• Samenwerking met CV 

• Personeel 



• Vandaag aangekondigde 

ontruimingsoefening gedaan. Deze verliep 

soepel en vlot. 

• Vakantierooster is bekend en goed gekeurd. 

2 Verslag vorige vergadering 

 

 

Marinke; het is erg druk in de gang bij de start van 

de dag bij de kleuteringang. Even weer met het 

team bespreken en dan communiceren naar ouders. 

Hij is vastgesteld. 

3 Realisatiebegroting 2021/2022 Waar komt het verschil van €300.000 vandaan in de 

personele kosten. Waarom lopen die vanaf 2023 zo 

op. 

Plan van aanpak wordt gemaakt 

Is de realisatie van 2022 echt van 2022 dat verschil  

Waarom zakt het aantal fte bij hetzelfde aantal 

leerlingen. 

Waarom is het exploitatie document wel 

leermiddelenkosten en niet in dat andere document. 

Het valt op dat de energiekosten niet oplopen. 

4  Beleidsvoornemens: 

financieel, organisatorisch, 

onderwijskundig 

Volgend jaar 15 groepen met 1 onderwijsassistent.  

Is het mogelijk om de groep 1 leerlingen p vrijdag 

ook naar school te laten gaan?  

Is er een mogelijkheid voor een extra 

onderwijsassistent? Chantal en Maya bevallen heel 

goed en zijn ene goed team!  

Kleine klassen.  

5 Begroting 2022/2023 Komt in dec terug 

6 Meerjaren begroting Komt in dec terug 

Moet de MR de zorggelden controleren? 

7 Terugkoppeling GMR Kennis gemaakt met Marieke Taanman. 

Laagdrempelig, denkt mee. Prettige kennismaking. 

Marap is besproken. Is stabiel. Ziekteverzuim ging 

omlaag. Op Wonderwijsniveau lijkt het leerlingen ligt 

te dalen, maar de vraag is of dat correct is ivm 

nieuwbouw op diverse plaatsen. Wonderwijs gaat 

gelden uit de reserves halen voor zorggelden. Bij 

PassendWijs is veel misgegaan. Inspectie heeft 

aangegeven dat het bestuur meer controle moet 

uitvoeren m.b.t. onderwijskwaliteit. GMR krijgt 

misschien ambtelijke ondersteuning. 



 
 
Speerpunten 2021/2022 
Nieuwbouw SamSam 
NPO Gelden – effect onderwijskwaliteit  
Onderwijskwaliteit – opbrengsten t.o.v. Wonderwijs en landelijk 
 
 
 

8 Speerpunten MR Gemeente heeft in een stuk geschreven dat er 

nieuwbouw komt voor SamSam. (Hoe wat wanneer 

is nog niet duidelijk)  

 

Onderwijsbeleid in relatie met reserves. 

 

In het nieuwe jaar bespreken; 

NPO Gelden – effect onderwijskwaliteit  
Onderwijskwaliteit – opbrengsten t.o.v. Wonderwijs 
en landelijk 
 

9 Rondvraag Mendy; Hoe hebben ouders de communicatie 

opgepakt m.b.t. man bij school. Valentien licht het 

proces toe hoe het gelopen is en hoe het is 

opgepakt. Ook dat er een ouder gemaild heeft met 

zorgen. Mendy geeft aan dat het groot gemaakt 

wordt. Hoe is hier de samenwerking verlopen met de 

BSO? Is hier beleid op? 

Mendy; Nathalie merkt dat ouders BSO kiezen en 

dan vaak voor de school kiezen die daaraan vastzit. 

Goed dat ouders via de TamTam gewezen worden 

op Forte Welzijn ed.  

Esther; hoe staat het met de Brede school? Er zijn 

lijntjes met Nathalie (Klompjes) en de 

Peuterspeelzaal. Maar verder dan dat niet. Met oog 

op toekomst is dit het onderzoeken waard. Zeker als 

je in één pand komt.(Is wens psz) 


